



No.: BC/198
Date: 12-11-1400H
(21-9-1980A.D)

الرقم : م/١/١٩٨
التاريخ ١٢/١١/١٤٠٠هـ
الموافق ٢١/٩/١٩٨٠م

**Circular to All Banks Operating
in The Kingdom**

تعميم لجميع البنوك العاملة بالمملكة

The Manager
Greetings,

المكرم مدير /
بعد التحية

One of the most important objects of the Saudization of foreign banks operating in the Kingdom is to upgrade the banking operation, create Saudi banking cadres and train the largest number of Saudi young men on banking operations.

إن من أهم أهداف سياسة سعودة البنوك الأجنبية العاملة بالمملكة العمل على رفع الكفاءة المصرفية بالمملكة، وإيجاد كوادر مصرفية سعودية، وتدريب وإعداد أكبر عدد من الشباب السعودي على الأعمال المصرفية.

It has been noticed that some banks try to attract Saudis working for other banks which had invested large amounts of money for training such Saudi employees to have them shoulder higher responsibilities at the bank. SAMA calls on you not to employ any Saudi who is working for another bank unless you receive a written approval from that bank.

ونظراً لما لوحظ من قيام بعض البنوك من اجتذاب بعض العاملين السعوديين من البنوك الأخرى، وحيث أن هذه البنوك تخصص مبالغ طائلة في سبيل تدريب وتطوير هؤلاء العاملين لكي تسند إليهم مسؤوليات أكبر في البنك، فإن المؤسسة تأمل أن لا يتم تعيين أي موظف سعودي يعمل في أي بنك بالمملكة إلا بعد الحصول على موافقة خطية من هذا البنك.

Please acknowledge receipt and notify all your branches to act accordingly.

نأمل إبلاغ جميع فروعكم للتقيد بما ورد بهاليه، وتأييد استلامكم تعميمنا هذا.

Regards,

وتقبلوا تحياتي ،،

For: The Director General of Banking Control

عن / مدير عام إدارة مراقبة البنوك

A.S. Balamash

أحمد سالم بالعمش

CC.: The Office of HE the Governor
The Office of HE the Vice Governor
Banking Control (3 copies)

صورة لمكتب معالي المحافظ
صورة لمكتب معالي نائب المحافظ
٣ صور لمراقبة البنوك